

Schott Music

## Top 100 Hit Collection 81

8 Chart Hits: Someone You Loved - Sucker - Hold My Girl - Vincent - So Am I - Bad Guy - Bad Liar - I Don't Care.. Band 81. Klavier / Keyboard.

Billie Eilish, the Jonas Brothers and Imagine Dragons in one volume? But of course, their mega hits are all included in the 81st edition of the Top 100 Hit Collection! Be it the easygoing groovy tunes Bad Guy or I Don't Care, hot pop hymns like Sucker and So Am I or a touch of gospel in Sarah Connor's Vincent: This edition contains eight current and unbeatable hits in arrangements for piano and keyboard with chords and lyrics. Instrumentation: piano / keyboard

Billie Eilish, die Jonas Brothers und Imagine Dragons in einem Band? Na klar, sie alle sind mit ihren Mega-Hits in der 81. Ausgabe der Top 100 Hit Collection vertreten! Egal ob die lässig groovende Tunes Bad Guy oder I Don't Care, sommerlich-heiße Pophymnen wie Sucker und So Am I oder ein Hauch von Gospel auf Sarah Connors Vincent: In dieser Ausgabe sind acht aktuelle und unschlagbare Hits in Bearbeitungen für Klavier und Keyboard mit Akkorden und Songtexten zu finden. Schwierigkeitsgrad: 2-3



**16,50 €**  
15,42 € (zzgl. MwSt.)

sofort versandfertig, Lieferzeit: 1-3  
Werktage

**Artikelnummer:** 9783795712273  
**Medium:** Buch  
**ISBN:** 978-3-7957-1227-3  
**Verlag:** Schott Music  
**Erscheinungstermin:** 08.08.2019  
**Sprache(n):** Englisch, Deutsch  
**Auflage:** Erscheinungsjahr 2019  
**Serie:** Top 100 Hit Collection  
**Produktform:** Broschiert  
**Gewicht:** 229 g  
**Seiten:** 64  
**Format (B x H):** 212 x 294 mm

